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RĒZEKNES NOVADA DOME 
FINANŠU KOMITEJA 

REĢ.NR.90009112679 

Atbrīvošanas aleja 95A, Rēzekne, LV – 4601, 

Tel. 646 22238; 646 22231, Fax. 646 25935, 

e–pasts: info@rezeknesnovads.lv 

Informācija internetā: http://www.rezeknesnovads.lv 

 
 SĒDES PROTOKOLS 

Rēzeknē 
 
2024. gada 25. jūlijā                                                                                                          Nr. 15 
 
Sēde sasaukta plkst. 10:56 
Sēde atklāta plkst. 10:58 
Sēdes veids - atklāta 
 
Sēdi vada: Domes priekšsēdētājs Monvīds Švarcs 
 
Sēdi protokolē: arhivāre Žanna Savčenko 
 
Sēdē piedalās: 

 komitejas locekļi: Deputāts Aivars Buharins, Domes priekšsēdētāja vietnieks Georgijs 
Jevsikovs, Deputāts Zigfrīds Lukaševičs, Deputāts Guntis Rasims, 

 deputāti: Deputāts Vasīlijs Arbidāns, Deputāts Inta Brence, Deputāts Jānis Friebergs, 
Deputāts Aija Kiserovska, Deputāts Felicija Leščinska, Deputāts Guntra Kuzmina-
Jukna, Deputāts Gunārs Smeilis, Deputāts Anita Ludborža, Deputāts Rita Tērauda (no 
plkst.10:58 līdz plkst.11:00 un no plkst.11:08 līdz plkst.11:45). 

 
Nepiedalās: 

 Deputāti Jolanta Smane , Vilis Deksnis – personiski iemesli.  
 
Uzaicinātie: 

 SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" valdes loceklis Jānis Kravalis (4.§) 
 
Darba kārtībā: 
1. Par Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanu. 

2. Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2021.gada 14.oktobra lēmumā „Par Rēzeknes 
novada domes amatpersonu deleģēšanu darbam pašvaldību kopīgās iestādes „Rēzeknes 
speciālā ekonomiskā zona” uzraudzības padomē”. 

3. Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”. 

4. Par SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu. 

5. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Strautiņi ”- 4, Dricānos, Dricānu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

6. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Pilcenes māja ”- 2, Pilcenē, Dricānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

7. Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Kraujas”, Lendžu pagastā, pārdošanu atkārtotā 
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elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

8. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 11 - 7, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

9. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 11 - 10, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

10. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 17 – 7, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

11. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 17 – 8, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

12. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 19 - 3, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

13. Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Smilšu ielā 4 – 2, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli. 

14. Par pašvaldības nekustamā īpašuma- starpgabala, “Naktssvece” pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli ar ierobežotu pretendentu loku Čornajas pagastā. 

15. Par pašvaldības nekustamā īpašuma - starpgabala “Putni”, Vērēmu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli ar ierobežotu pretendentu loku. 

16. Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 

17. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Strautiņi ”- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu. 

18. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai S.Ž. 

19. Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai A.N. 

20. Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera iela (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nodošanu 
atsavināšanai A.L. 

21. Par īslaicīgās telpu nomas maksas apstiprināšanu Viļānu apvienības pārvaldē. 

22. Par pašvaldības nedzīvojamās telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Viļānu bērnu un 
jauniešu invalīdu biedrībai “Saulstariņi” Viļānu pilsētā. 

23. Par samaksas samazināšanu A.L. par īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā. 

24. Par samaksas samazināšanu J.V. par īpašumā piešķirto zemi Nautrēnu pagastā. 

25. Par samaksas samazināšanu F.T. par īpašumā piešķirto zemi Silmalas pagastā. 

26. Par grozījumiem 2009.gada 29.jūnija Lauku apvidus zemes nomas līgumā Nr.116 ar E.K. 
Audriņu pagastā. 

27. Par medību platību nodošanu mednieku biedrībai "Bikavieši", 2023.gada 8.augusta līguma 
Nr.RNP/2023/8.18/494 grozījumiem. 

28. Par medību platību nodošanu mednieku biedrībai “Vanags” Dricānu pagastā. 

29. Par medību platību nodošanu mednieku biedrībai “Vanags” Gaigalavas pagastā. 

30. Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu. 

 
1.§ 

Par Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanu 
Ziņo Monvīds Švarcs: Lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Finanšu 

komitejas priekšsēdētāja vietnieka ievēlēšanu. Ir mainījušies pozīcijas. 
Līdz šim Finanšu komitejas vadītāja vietniece bija Ērika Teirumnieka. 
Likums nosaka, ka Finanšu komitejas vadītājs ir priekšsēdētājs. 
Savukārt, domes priekšsēdētāja prombūtnes gadījumā priekšsēdētāju 
vienmēr aizstāj vietnieks. Finanšu komitejas vadītāja vietnieks ir domes 
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priekšsēdētāja vietnieks. 

Izsaka priekšlikumu 
Monvīds Švarcs: 

Līdz ar to ir priekšlikums atbalstīt Georgiju Jevsikovu un ievēlēt 
Finanšu komitejas vadītāja vietnieka amatā. 

 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Finanšu komitejas priekšsēdētāja vietnieka 
ievēlēšanu". 

 
2.§ 

Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2021.gada 14.oktobra lēmumā „Par Rēzeknes 
novada domes amatpersonu deleģēšanu darbam pašvaldību kopīgās iestādes „Rēzeknes 

speciālā ekonomiskā zona” uzraudzības padomē” 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par grozījumiem Rēzeknes novada domes 2021.gada 14.oktobra 
lēmumā „Par Rēzeknes novada domes amatpersonu deleģēšanu darbam 
pašvaldību kopīgās iestādes „Rēzeknes speciālā ekonomiskā zona” 
uzraudzības padomē”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 

Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem Rēzeknes novada domes 
2021.gada 14.oktobra lēmumā „Par Rēzeknes novada domes 
amatpersonu deleģēšanu darbam pašvaldību kopīgās iestādes „Rēzeknes 
speciālā ekonomiskā zona” uzraudzības padomē”". 

 
3.§ 

Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada 
pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu” 

Ziņo Silvija Kipļuka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem 2023.gada 16.novembra lēmumā Nr.1294 “Par 
Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu klasificēto amatu sarakstu 
2024.gadam apstiprināšanu”. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem 2023.gada 16.novembra 
lēmumā Nr.1294 “Par Rēzeknes novada pašvaldības iestāžu klasificēto 
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amatu sarakstu 2024.gadam apstiprināšanu”". 
 

4.§ 
Par SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu 

Ziņo Laura Vilka: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" stratēģisko mērķu 
noteikšanu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Aicinu izpilddirektori Ēriku Teirumnieku izteikt savu viedokli, kuras 
kompetencē ir jautājumi, kas skar kapitālsabiedrības kopumā, struktūru, 
ka veidota šī stratēģija un komunālservisa rīcība, lai šo stratēģiju jau 
iekļautu programmā ar indikatīviem rādījumiem, kurus var dinamiski 
pārbaudīt kā tie īstenojas. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Runājot par stratēģiskajiem mērķiem, pirmā sadaļā uzskaitītas tās jomas, 
kuras pašvaldībai ir definētas Pašvaldību likumā. Būtībā, tie ir tie 
stratēģiskie pakalpojumi, kas viennozīmīgi ir svarīgi, kas sniegti 
pašvaldības teritorijā. Tas ir viss, kas saistīts ar ūdens saimniecību: 
dzeramais ūdens, notekūdeņi un arī siltumapgāde. Tie ir tie svarīgākie, 
tāpēc tie minēti kā pirmie, kas ir obligāti jānodrošina. Ja runājām par šī 
pakalpojuma zonas sniegšanas paplašināšanu - dome lēma, ka 
pakāpeniski pašvaldības teritorijā paplašinām komunālservisa 
pakalpojumu sniegšanas teritorijas. Pakāpeniski no apvienībām, no 
pagastu teritorijām šo funkciju pārņems komunālserviss. Tas ir 
stratēģiskais mērķis. Tas ir ļoti ilgs process, lai to sasniegtu, bet, tas ir 
saistīts ar domes iepriekš pieņemto lēmumu. Daudzdzīvokļu namu 
pārvaldīšana - komunālserviss jau veic daudzdzīvokļu namu 
pārvaldīšanu, līdz ar to, tas ir viens no stratēģiskiem mērķiem, kas tiek 
turpināts. Te svarīgi nodrošināt energoefektivitātes pasākumus, tehniskā 
stāvokļa nodrošināšana, ugunsdrošība utt. Konumālservisam vēsturiski 
palicis elektroapgādes jautājums, tas ir iekļauts. Šeit ielikts uzdevums - 
veicināt Strūžānu ciema iedzīvotājiem, arī pašvaldībai - iespēju 
iegādāties elektroenerģiju brīvajā tirgū. Stratēģiskais uzdevums - 
sadzīves atkritumi. Ja runājam par tehnoloģisko konkurētspēju: 
digitalizācija, attālināta datu nolasīšana, informācijas sniegšana 
iedzīvotājiem digitālā veidā, lai uzlabotu servisu un ērtību izmantot 
komunālservisa pakalpojumus. Tas ir galvenās sadaļas: ūdensapgāde, 
siltumapgāde, elektrība, kanalizācija un atkritumi. Turpina izteikt 
viedokli. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Par atkritumiem. Funkciju noņēmām, bet tagad tas tiek izvirzīts kā 
stratēģiskais mērķis? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Par atkritumiem - iesaistīties sadzīves atkritumu apsaimniekošanā, tas 
nozīmē, ka tās mājas, kuras apsaimnieko - dara visu, bet, tiks dota 
iespēja arī attiecīgā nodalījumā uzstādīt šķirošanas vietu. Tā ir maza 
sadaļa, kas attiecas uz atkritumiem. Ar stratēģiju šo virzienu pašvaldība 
uzdot uzņēmumam - izstrādāt piecu gadu stratēģisku programmu. 
Šobrīd daudzi jautājumi būs jāindificē sadarbībā gan ar Centrālo 
administrāciju, gan ar apvienību pārvaldēm. Turpina izteikt viedokli. 

Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

Piedāvāju šādu variantu: savus variantus iesniegs Centrālā pārvalde un 
SIA "Rēzeknes novada komunālserviss" līdz 31.12.2024., tad šo 
stratēģiju var apvienot. 

Izsaka viedokli Izpilddirektore ir apliecinājusi, apvienības būs aktīvas un līdzdarbosies. 
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Monvīds Švarcs: 

Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

Bez stratēģijas nevar, jo likums nosaka ka tādai jābūt. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lūdzu izpilddirektori sniegt vērtējumu šim datumam. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Jau notika vairākas sarunas, būtībā, domāju 31.12.2024. der. Faktiski 
pieci mēneši. 

Izsaka viedokli Laura 
Vilka: 

Domāju, ka var paspēt. 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Jā, var paspēt. Atbildot par atkritumiem: ir rakstīts, ka notiek sadarbība 
pašvaldības teritorijās sabiedrībā noteiktās kompetences ietvaros, 
sadarbojoties ar izvēlēto operatoru. 

Izsaka viedokli Gunārs 
Smeilis: 

Divreiz nāksies maksāt, ja sadarbosies. Par velti taču netiks sniegta 
palīdzība? 

Izsaka viedokli Ērika 
Teirumnieka: 

Varbūt formulējums Jūsu skatījumā ir divdomīgs. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Par atkritumiem atbilstoši tarifam maksā neatkarīgi no vietas - kur 
dzīvo: vai viensētā, vai daudzdzīvokļu mājā. Tonna atkritumu maksā 
noteiktu summu. Jautājums tikai par komfortu, kādu nodrošina paši 
saimnieki vietai, kur stāv konteineri vai šķirošanas laukums. 

Izsaka viedokli Jānis 
Kravalis: 

Ir atkritumu apsaimniekošanas likums. Apsaimniekošanas likumā 
operatori, kas nodarbojas ar atkritumu apsaimniekošanu ir atzīmējuši 
sekojošu punktu: namu apsaimniekotāji, pārvaldnieki ir atbildīgi par 
sadzīves atkritumu savākšanu daudzdzīvokļu māju teritorijā. Turpina 
izteikt viedokli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par SIA "Rēzeknes novada 
komunālserviss" stratēģisko mērķu noteikšanu". 

 
5.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas “Strautiņi ”- 4, Dricānos, Dricānu pagastā, 
pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 10.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas 
“Strautiņi ”- 4, Dricānos, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 
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NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Strautiņi ”- 4, Dricānos, Dricānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
6.§ 

das “Pilcenes māja ”- 2, Pilcenē, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 10.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas 
“Pilcenes māja ”- 2, Pilcenē, Dricānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas “Pilcenes māja ”- 2, Pilcenē, Dricānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
7.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma “Kraujas”, Lendžu pagastā, pārdošanu atkārtotā 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2024.gada 11.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma “Kraujas”, 
Lendžu pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā izsolē ar augšupejošu 
soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma 
“Kraujas”, Lendžu pagastā, pārdošanu atkārtotā elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli". 

 
8.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 11 - 7, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera 
ielā 11 - 7, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 
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"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Miera ielā 11 - 7, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
9.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 11 - 10, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera 
ielā 11 - 10, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Miera ielā 11 - 10, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
10.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 17 – 7, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera 
ielā 17 – 7, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Miera ielā 17 – 7, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
11.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 17 – 8, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 
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Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera 
ielā 17 – 8, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Miera ielā 17 – 8, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
12.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera ielā 19 - 3, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Miera 
ielā 19 - 3, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē 
ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
atrodas Miera ielā 19 - 3, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
13.§ 

Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas Smilšu ielā 4 – 2, Strūžānos, Stružānu 
pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Dricānu apvienības pārvalde” 2024.gada 12.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas atrodas 
Smilšu ielā 4 – 2, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības dzīvokļa īpašumu, kas 
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atrodas Smilšu ielā 4 – 2, Strūžānos, Stružānu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli". 

 
14.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma- starpgabala, “Naktssvece” pārdošanu elektroniskā 
izsolē ar augšupejošu soli ar ierobežotu pretendentu loku Čornajas pagastā 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Kaunatas apvienības pārvalde” 2024.gada 9.jūlija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma- starpgabala, 
“Naktssvece” pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli ar 
ierobežotu pretendentu loku Čornajas pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma- 
starpgabala, “Naktssvece” pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu 
soli ar ierobežotu pretendentu loku Čornajas pagastā". 

 
15.§ 

Par pašvaldības nekustamā īpašuma - starpgabala “Putni”, Vērēmu pagastā, pārdošanu 
elektroniskā izsolē ar augšupejošu soli ar ierobežotu pretendentu loku 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot iestādes “Nautrēnu apvienības pārvalde” 2024.gada 10.maija 
ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par pašvaldības nekustamā īpašuma - starpgabala 
“Putni”, Vērēmu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar augšupejošu 
soli ar ierobežotu pretendentu loku. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nekustamā īpašuma - 
starpgabala “Putni”, Vērēmu pagastā, pārdošanu elektroniskā izsolē ar 
augšupejošu soli ar ierobežotu pretendentu loku". 

 
16.§ 

Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā 
Ziņo Iveta Ladnā: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 

sēdē par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju zemesgrāmatā. 
Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 
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"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļu īpašumu reģistrāciju 
zemesgrāmatā". 

17. 
§ 

Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Strautiņi ”- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās 
cenas apstiprināšanu 

Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot V.K. 2023.gada 29.novembra iesniegumu, lūdzu virzīt 
sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas “Strautiņi ”- (..), Dricānos, Dricānu 
pagastā, nosacītās cenas apstiprināšanu. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas 
“Strautiņi ”- (..), Dricānos, Dricānu pagastā, nosacītās cenas 
apstiprināšanu". 

 
18.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai S.Ž. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot S.Ž. 2024.gada 26.aprīļa atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
nekustamā īpašuma “(..)”, Audriņu pagastā, nodošanu atsavināšanai S.Ž. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Audriņu 
pagastā, nodošanu atsavināšanai S.Ž.". 

 
19.§ 

Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai A.N. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.N. atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par nekustamā 
īpašuma “(..)”, Čornajas pagastā, nodošanu atsavināšanai A.N. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: Akceptēt lēmuma projektu "Par nekustamā īpašuma “(..)”, Čornajas 
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pagastā, nodošanu atsavināšanai A.N.". 
 

20.§ 
Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera iela (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nodošanu 

atsavināšanai A.L. 
Ziņo Iveta Ladnā: Izskatot A.L. 2024.gada 11.janvāra atsavināšanas ierosinājumu, lūdzu 

virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par 
dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera ielā (..), Strūžānos, Stružānu 
pagastā, nodošanu atsavināšanai A.L. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par dzīvokļa īpašuma, kas atrodas Miera 
iela (..), Strūžānos, Stružānu pagastā, nodošanu atsavināšanai A.L.". 

 
21.§ 

Par īslaicīgās telpu nomas maksas apstiprināšanu Viļānu apvienības pārvaldē 
Ziņo Ivars Ikaunieks: Izskatot Viļānu apvienības pārvaldes 2024.gada 12.jūlija iesniegumu, 

lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par īslaicīgās telpu nomas maksas apstiprināšanu Viļānu apvienības 
pārvaldē. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par īslaicīgās telpu nomas maksas 
apstiprināšanu Viļānu apvienības pārvaldē". 

 
22.§ 

Par pašvaldības nedzīvojamās telpas nodošanu bezatlīdzības lietošanā Viļānu bērnu un 
jauniešu invalīdu biedrībai “Saulstariņi” Viļānu pilsētā 

Ziņo Silvija Kipļuka: Izskatot Viļānu bērnu un jauniešu invalīdu biedrības “Saulstariņi” 
2024.gada 14.marta iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma 
projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par pašvaldības nedzīvojamo 
telpu nodošanu bezatlīdzības lietošanā Viļānu bērnu un jauniešu 
invalīdu biedrībai “Saulstariņi” Viļānu pilsētā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vai apvienība ir runājusi ar šo biedrību, jo šobrīd šajā ēkā ir būtiska 
problēma, kas saistās ar ziemas periodu un apkures nodrošināšanu. 
Šobrīd šajā ēkā no divstāvu korpusa daļas tiek izmantots apmēram 70 
m², pārējās telpas ir brīvas, bez izmantošanas mērķa. Tika runāts, ka 
varbūt ir iespēja atrast atbilstošakās telpas ar lētāko uzturēšanu? 
Saprotu, ka nav. Apvienība ir saskaņojusi šo jautājumu? 

Izsaka viedokli Silvija Iesniegums bija iesniegts aprīlī. Apvienības vadītājs sniedza atbildi, ka 



12 

Kipļuka: pagaidām atzinumu nedos, ka vēl notiks saruna ar invalīdu biedrību. 
Attiecīgi, kad šīs jautājums bija nesen aktualizēts, bija secināms, ka 
vienošanās nav panākta. Risinājumus vēl meklēs, tamdēļ, pagaidām 
līgums tiks slēgts tikai līdz nākoša gada beigām ar to domu, ka nākošajā 
gadā, iespējams, atradīs citu risinājumu. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas nozīmē, ka apvienībai ir papildus uzdevums: jādomā kādā veidā tam 
trīs ceturtdaļām no visas ēkas nodrošināt režīmu, ka netiek nelietderīgi 
tērēts siltums ziemas periodā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par pašvaldības nedzīvojamās telpas 
nodošanu bezatlīdzības lietošanā Viļānu bērnu un jauniešu invalīdu 
biedrībai “Saulstariņi” Viļānu pilsētā". 

 
23.§ 

Par samaksas samazināšanu A.L. par īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot A.L. 2024.gada 17.jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par samaksas 
samazināšanu A.L. par īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par samaksas samazināšanu A.L. par 
īpašumā piešķirto zemi Ilzeskalna pagastā". 

 
24.§ 

Par samaksas samazināšanu J.V. par īpašumā piešķirto zemi Nautrēnu pagastā 
Ziņo Marta Vizule: Izskatot J.V. 2024.gada 11.jūlija iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto 

lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē par samaksas 
samazināšanu J.V. par īpašumā piešķirto zemi Nautrēnu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par samaksas samazināšanu J.V. par 
īpašumā piešķirto zemi Nautrēnu pagastā". 

 
25.§ 

Par samaksas samazināšanu F.T. par īpašumā piešķirto zemi Silmalas pagastā 
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Ziņo Marta Vizule: Izskatot F.T. pilnvarotās personas A.T. 2024.gada 17.jūlija iesniegumu, 
lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes sēdē 
par samaksas samazināšanu F.T. par īpašumā piešķirto zemi Silmalas 
pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par samaksas samazināšanu F.T. par 
īpašumā piešķirto zemi Silmalas pagastā". 

 
26.§ 

Par grozījumiem 2009.gada 29.jūnija Lauku apvidus zemes nomas līgumā Nr.116 ar E.K. 
Audriņu pagastā 

Ziņo Anita Bringule: Lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai kārtējā domes 
sēdē par grozījumiem 2009.gada 29.jūnija Lauku apvidus zemes nomas 
līgumā Nr.116 ar E.K. Audriņu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par grozījumiem 2009.gada 29.jūnija Lauku 
apvidus zemes nomas līgumā Nr.116 ar E.K. Audriņu pagastā". 

 
27.§ 

Par medību platību nodošanu mednieku biedrībai "Bikavieši", 2023.gada 8.augusta līguma 
Nr.RNP/2023/8.18/494 grozījumiem 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības “Bikavieši” valdes locekļa Jāņa Vuguļa 
iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu izskatīšanai 
kārtējā domes sēdē par medību platību nodošanu mednieku biedrībai 
"Bikavieši", 2023.gada 8.augusta līguma par medību tiesību nodošanu 
Nr.RNP/2023/8.18/494 grozījumiem. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par medību platību nodošanu mednieku 
biedrībai "Bikavieši", 2023.gada 8.augusta līguma 
Nr.RNP/2023/8.18/494 grozījumiem". 

 
28.§ 

Par medību platību nodošanu mednieku biedrībai “Vanags” Dricānu pagastā 



14 

Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības “Vanags" valdes priekšsēdētāja Māra 
Leiduma iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par medību platību nodošanu mednieku 
biedrībai “Vanags” Dricānu pagastā. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par medību platību nodošanu mednieku 
biedrībai “Vanags” Dricānu pagastā". 

 
29.§ 

Par medību platību nodošanu mednieku biedrībai “Vanags” Gaigalavas pagastā 
Ziņo Anita Bringule: Izskatot mednieku biedrības “Vanags” valdes priekšsēdētāja Māra 

Leiduma iesniegumu, lūdzu virzīt sagatavoto lēmuma projektu 
izskatīšanai kārtējā domes sēdē par medību platību nodošanu mednieku 
biedrībai “Vanags” Gaigalavas pagastā. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Vai ir iespējams, ka šai biedrībai visu var apvienot vienā līgumā? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Viena lēmuma projektā vai līgumā? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Viens lēmuma projekts, jā. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Ir iespējams, bet biedrība pati izteica velmi. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Šobrīd nav loģiski, ka ir slēdzējpuses: pašvaldība un mednieku biedrība. 
Tiks nodotas pašvaldības platības. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Apvienosim vienā lēmuma projektā, bet būs divi līguma projekti. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Kāpēc divi līguma projekti? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Tāpēc ka Gaigalavas pagasta pārvalde un Dricānu pagasta pārvalde. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Nepareizi. Tā ir viena pašvaldība. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Bet, varbūt kolektīviem un arī pašvaldības darbiniekiem vieglāk 
inventarizēt līgumus. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Tas nav attaisnojums. Te ir svarīgas līguma saistības. Ko nozīmē - 
vieglāk inventarizēt? 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Viens zemes ierīkotājs ir Gaigalavā... 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Īpašuma pārvaldības dienests ir viens. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Jā. 
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Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Lūgums arī turpmāk izvērtēt, lai šī pieeja ir viena: ja ir viens subjekts ar 
kuru tiek slēgts līgums par vienu un to pašu priekšmetu, tad jābūt 
vienam līgumam. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Tad uz domes sēdi būs viens lēmuma projekts? 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Ja ir iespējams, jālabo, ja izteiktie pieņēmumi ir argumentēti. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Informācija nāk no diviem subjektiem. 

Izsaka viedokli 
Monvīds Švarcs: 

Bet īpašuma turētājs, datu bāzes turētājs - viens. Tas nav dažādas datu 
bāzes. 

Izsaka viedokli Anita 
Bringule: 

Tad arī turpmāk, ja būs līdzīga situācija, jāgatavo viens lēmuma 
projekts. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Akceptēt lēmuma projektu "Par medību platību nodošanu mednieku 
biedrībai “Vanags” Gaigalavas pagastā". 

 
30.§ 

Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu 

Ziņo Monvīds Švarcs: Izskatot Nautrēnu apvienības pārvaldes 2024.gada 18.jūlija iesniegumu, 
lūdzu izskatīt un atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu par Nautrēnu 
apvienības pārvaldes nekustamo īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto 
līdzekļu izmantošanu. Kārtība nosaka, ka akumulētie līdzekli no 
nekustamā īpašuma atsavināšanas attiecīgā teritorijā izmantojami tikai 
tad, ja pretī ir aktivitāte, kas vērsta uz attīstību konkrētā teritorijā. Šai 
aktivitātei jābūt saskaņotai Tautsaimniecības attīstības jautājumu 
komitejā, gan Finanšu komitejā. Ar nelielu piebildi, ka tiek labota 
summa, ņemot vērā jau šobrīd ieplānoto. Ieplānots pārvaldes daļai bija 
EUR 35 000,00 no nekustamā īpašuma atsavināšanas daļas un tas, kas 
ieplānots budžetā 2024.gadā Centrālās administrācijas sadaļā EUR 60 
000,00. Tā ir tā starpība, kas ir nepieciešama šobrīd, summāri - EUR 49 
533,97 gan Adamovas katlu mājas remontam, gan Verēmu pamatskolas 
pirmsskolas grupu rotaļu laukumu sakārtošanai. 

Par lēmumu balso: 

"PAR"  - 
5 (Aivars Buharins, Georgijs Jevsikovs, Zigfrīds Lukaševičs, Guntis 
Rasims, Monvīds Švarcs) 

"PRET" - nav 

"ATTURAS" - nav 

"NEPIEDALĀS" - nav 

NOLEMJ: 
Pieņemt lēmumu "Par Nautrēnu apvienības pārvaldes nekustamo 
īpašumu atsavināšanas rezultātā iegūto līdzekļu izmantošanu". 
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Sēde slēgta plkst. 11:45 
 
Sēdes vadītājs, 
komitejas priekšsēdētājs                                                                                    Monvīds Švarcs 
 
 
 
Protokoliste                                   Žanna Savčenko 
 
 


